
中國信徒家庭教會（Alhambra）聚會重啟衛生計劃案 

 

 
第一階段 – 重新開始主日崇拜聚會 
 
註：此計劃案是遵從目前聯邦政府、州政府與地方當局所建議的最佳實行方式而設立的，若收到新的資訊，教會

領導們會依此來審查，並修改此計劃案。 

 

一般性報告： 

 

• 在第一階段時，只可由大堂的入口處進入教會參加主日崇拜聚會。只可從 Acacia 和 Marengo 街的入口處進
入大堂。 

• 按州政府的準則，到教會參加主日崇拜的人數只限制在大堂所能容納的百分之二十五，所有參加聚會的人也

必須與前後左右其他的人保持有六呎的距離。 

• 若非必要，我們不鼓勵在為時一小時的主日崇拜聚會時、之前和之後上廁所，為了維持社交距離，請每次最

多只有兩個人在廁所內，所有的孩子都需要有一位父母或監護人陪同上廁所。 

• 在教會重啟的第一階段時，我們不會有兒童聚會或幼兒照顧。 

 

主日崇拜聚會計劃案： 

  

• 我們鼓勵六十五歲以上，或任何年齡但有潛在的健康風險的人（包括新人們）留在家裏，從網路上觀看信息。 

• 如果你有發燒、咳嗽、或打噴嚏等症狀，請不要來參加主日崇拜聚會，請留在家裏休息。 

• 因為坐在大堂的人數受到限制，所有來參加聚會的人必須先要登記留位才能來聚會。登記是採用先到先得的

方式。 

• 司事弟兄姊妹都需要戴口罩與手套。 

• 所有來參加聚會的人，在一到達教會時，會接受以非接觸式溫度計來檢測體溫。 

• 請不要與他人握手或擁抱，請使用招手和口頭問候方式。 

• 在到達和離開教會時，請每一位消毒雙手。 

• 請在主日崇拜時戴口罩來表達對他人的尊敬和關懷，戴口罩可以防止你在不自覺中將病毒傳染給他人。 

• 為了確保參加聚會的人之間的距離，司事將會協助入座，家人可坐在一起。 

• 為了防止病毒的傳播，在第一階段聚會時，我們將不會有會眾唱詩時間。 

 

有關設施方面的計劃案（教會的責任）： 

 

• 將會固定消毒曾經有人接觸過的表面，像是門把、大堂裏的座椅、椅子及廁所等等。 

• 乾洗液、消毒液/手巾、肥皂與水都將會充足供應。 

• 會張貼明顯標語來提醒每一位留意良好的衛生習慣。 

 
如果在參加聚會一週以內開始有新冠狀肺炎的症狀且經檢驗後確診是患者…. 

 

• 請主動與教會聯絡，告知情形。 

• 教會會通知曾參加同一個聚會所有的人。 

• 任何與患者有過接觸的人，我們會請他們留意他們的健康狀況，也建議他們與他們的醫師聯繫，接受更進一

步的指示和建議。 

 



 
Health Protocols for the Re-opening of Chinese Christian Family Church, Alhambra 
 
 
Resuming In-Person Worship Services - Phase 1  
 
NOTE:  These protocols are in compliance with the current best practices recommended by federal, state and local 
authorities, and will be reviewed and amended by church leadership, as new information is received.  
 
General Information  
 
• During Phase 1, only the Sanctuary entrances will be open for those attending Worship Services. Entry into the 
Sanctuary will be made using the doors on Acacia street, and Marengo Ave, only. 
• In-person Worship attendance will be limited to 25% of the Sanctuary’s capacity as defined by the State’s 
guidelines. All attendees will maintain six feet of separation, to the sides and front/back, from other attendees.  
• Use of the restroom prior to, during, and after the one-hour Worship Services is not recommended unless truly 
necessary. In order to maintain social distancing, no more than two people will be able to use a restroom at any 
one time. All children must be accompanied by only 1 parent, or guardian. 
• We will NOT have a Children’s Program or Nursery Childcare during Phase 1 of re-opening.  
 
Worship Services protocols: 
  
• We encourage all attendees (including visitors) who are 65 and above to stay home and watch the services online. 
We also recommend that all attendees (including visitors), of any age, who have an underlying at-risk health 
condition, to stay home and watch the services online. 
• If you are running a fever, and have coughing or sneezing, please refrain from attending the Worship Services and 
rest at home. 
• Because seating in the sanctuary will be limited, all attendees will need to sign-up beforehand to reserve seating 
for the Worship Service. Sign-ups will be on a first come, first served, basis.    
• Ushers will wear masks and gloves.  
• All attendees will have their temperature taken upon arrival with a no-contact temporal thermometer. 
• No one should shake hands with or hug another individual. Please wave and greet verbally.  
• Everyone will sanitize their hands when entering the building and when leaving the building.  
• We request that everyone attending a Worship Service wear a mask, out of respect and concern for others. The 
wearing of a mask helps you from unknowingly spreading the virus to another person.  
• We will ensure proper spacing between attendees. Ushers will direct all guests to seats. Family members may sit 
together.  
• We will refrain from congregational singing during Phase 1 to prevent the spread of virus particles.  
 
Facility related protocols: (the church will)  
 
• Regularly disinfect any regularly touched surfaces that come into contact with attendees, such as doorknobs, 
pews, chairs, and restrooms, etc.  
• Make hand sanitizer, disinfecting solutions/wipes, soap and water, readily available.  
• Place readily visible signage to remind everyone of the best hygiene practices.  
 
If an attendee exhibits symptoms consistent with COVID-19 and tests positive for COVID-19 within 1 week of 
attending a Worship Service……. 
 
• Attendee will contact the Church.  
• The Church will contact all those who were at the same event.  
• Anyone exposed will be advised to monitor their health and we recommend that they contact their physician for 
further instructions and recommendations.  

 


